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Készült:   az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-

testületének 2015. november 12-ei rendkívüli üléséről 

 

Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterme 

 

Jelen vannak: Szilágyi Sándor elnök, Babai János önkormányzati képviselő,  

 Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető 

 

Távol van:   Szilágyi Kinga önkormányzati képviselő 

 

Meghívottként jelen van: Rajnai Gábor alpolgármester 

 

 

Szilágyi Sándor elnök az ülést 11 óra 5 perckor megnyitotta, köszöntötte az ülésen megjelenteket. 

Megállapította, hogy a Képviselő-testület határozatképes, mert 3 fő nemzetiségi települési 

képviselőből 2 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy jegyzőkönyv-hitelesítőnek Babai János képviselőt kérjék fel. 

Más javaslat nem hangzott el, ezért kérte, hogy szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület 2 fő önkormányzati képviselő részvételével, 2 igen szavazattal elfogadta és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

43/2015. (XI.12.) ORNÖ határozata 

az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2015. november 12-ei ülésén választott 

jegyzőkönyv-hitelesítőről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2015. november 12-ei 

rendkívüli ülésén jegyzőkönyv-hitelesítőnek Babai János önkormányzati képviselőt választotta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 

 

Szilágyi Sándor elnök ismertette a napirendi javaslatot.  

Miután kérdés, észrevétel nem volt, kérte szavazzanak a napirend elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet 2 fő önkormányzati képviselő részvételével, 2 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

44/2015. (XI.12.) ORNÖ határozata 

a 2015. november 12-ei ülésének napirendjéről 
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Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2015. november 12-ei 

rendkívüli ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

 

1. Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

Előadó: Szilágyi Sándor elnök 

2. Kérdés, interpelláció 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:  Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

 

Előadó: Szilágyi Sándor elnök 

 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, hogy az egyik legfontosabb, ami a két ülés között történt, hogy részt 

vettek az október 23-ai koszorúzáson. A raklapok kiszállítása is folyamatos, a héten egy idős néninek 

vittek egy fuvart. Készülnek a tornákra, lesz a Vörös István alapítvány rendezésében egy két napos 

torna, ahol négy csapattal, négy korosztályban lehet versenyezni. Rendezés alatt van a Roma bál is, 

elkészült a plakát, és a jegyek is. A jegyeket elővételben kell megvásárolni, mert ha nem elővételben 

veszik, úgy a menüt nem tudják megrendelni. Kalányos Brenda jótékonysági estjét a Kale Lulugyi 

együttes rendezte, de kérésükre fölvállalták, hogy segítséget nyújtanak a szervezésben. A rendezvény 

sikeres volt, negyed millió Ft-ot tudtak összegyűjteni a beteg kislánynak. A Zenonból a vezetők is, 

Lazók Zoltán polgármester úr, Rajnai Gábor alpolgármester úr, a Fidesz frakció, az Oroszlányi 

Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat is adakozott. A Bokodi Kósa tiszteletes úrral is felvette a 

kapcsolatot, ők is gyűjtöttek, nem csak anyagi, hanem más adománnyal is szeretnék támogatni a 

kislányt. A tiszteletes úr szeretné a kislányt és családját megismerni, és több alkalommal is segítené 

őket. Továbbá elmondta, azt szeretnék, hogy a Kale Lulugyi az alapítvány zenekara legyen, és hogy 

hivatalosan léphessenek fel, írnak egy szerződést is. Ők is összetartanak az önkormányzattal, hiszen ha 

összefognak, nagyobb az erő, ez a városnak is a hasznára válik. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy a jótékonysági estnek jó volt a visszhangja. 

 

Szilágyi Sándor elnök elmondta, hogy az anapai serdülő Európa-bajnokságon Rácz Krisztofer 

bokszoló ezüstérmes lett. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, hogy a honlapon is fent van, és polgármester úr a Facebook-

on is megosztotta ezt a sikert, és egy indokkal több, hogy rendezni kell ennek a sportágnak a helyét. 

 

Miután további kérdés, észrevétel nem volt, Szilágyi Sándor elnök kérte szavazzanak a 

tájékoztatóról. 

 

A Képviselő-testület az előterjesztést 2 fő önkormányzati képviselő részvételével, 2 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

45/2015. (XI.12.) ORNÖ határozata 

a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

 

Az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadta a két ülés között 

történt fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szilágyi Sándor elnök 
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2. NAPIRENDI PONT:  Kérdés, interpelláció 

 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, Szilágyi Sándor elnök az ülést 11 óra 13 perckor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Szilágyi Sándor   Babai János 

 elnök   jegyzőkönyv-hitelesítő

   

 

 

   

Kapros Katalin 

jegyzőkönyvvezető 


